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دکتر پزشکیان در جلسه هیئت امنای مجتمع علمی و تاریخی ربع رشیدی مطرح کرد:

احیای مجموعه ربع رشیدی با هدف بازسازی شکوه تاریخی و اعتلای علمی ایران

رئیس جمهور با تاکید بر ضرورت احیای مجموعه ربع رشیدی، هدف کلی از احیای این مجموعه را بازسازی شکوه

تاریخی-علمی و تبدیل آن به قطب منطقهای آموزش و تبادل علمی در سطح بینالمللی توصیف و بر ضرورت ترسیم

تصویری دقیق و روشن از ابعاد این پروژه برای تسهیل مسیر اجرا تأکید کرد.

جلسه هیئت امنای مجتمع علمی، فرهنگی و تاریخی ربع رشیدی، شامگاه سه شنبه، با حضور دکتر مسعود پزشکیان و به منظور بررسی راهکارهای احیای این میراث گرانسنگ

تمدنی برگزار شد.

رئیس جمهور در این نشست با تأکید بر جایگاه بی بدیل ربع رشیدی در تاریخ تمدن کشورمان، احیای مجدد این مجموعه را گامی مهم در جهت بازآفرینی هویت علمی و فرهنگی

کشور دانست و اظهار داشت: مایه مباهات و افتخار ملت ایران است که قریب به 750 سال پیش، در خطه آذربایجان، مجموعه ای عظیم و پیشرو در عرصه علم و دانش، بنیان

نهاده شده بود؛ مجموعه ای که نه تنها برخوردار از کتابخانه، دارالترجمه، مجتمع صنعتی و نظام مالی موقوفاتی مستقل از ساختار حکومتی بود، بلکه در گستره ای فراملی، آموزش و

تولید علم را به هفت زبان زنده آن روزگار سامان می داد. این جامعیت و عمق علمی، ما را مصمم می کند تا این ساختار تمدنی را احیا کرده و زمینه ساز اعتلای علمی کشور و

بالندگی نسل دانشگاهی امروز باشیم.

دکتر پزشکیان با اشاره به ویژگی های منحصربه فرد این مرکز افزود: ربع رشیدی، به عنوان نمونه ای درخشان از نظام دانایی محور، نه تنها در عرصه آموزش و مهارت افزایی، بلکه

در تعالی اخلاق، تولید ثروت و حل مسائل مبتلابه جامعه، نقشی مؤثر و حیرت انگیز ایفا کرده است؛ این ویژگی ها حکایت از عمق هویتی و مدنیت ریشه دار سرزمین ما دارد.

رئیس جمهور هدف کلی از احیای این مجموعه را بازسازی شکوه تاریخی-علمی و تبدیل آن به قطب منطقه ای آموزش و تبادل علمی در سطح بین المللی توصیف و بر ضرورت

ترسیم تصویری دقیق و روشن از ابعاد این پروژه برای تسهیل مسیر اجرا تأکید کرد.

دکتر پزشکیان همچنین خاطرنشان کرد: باید الگویی از این مجموعه طراحی و محل تاریخی آن به عنوان موزه دانشگاهی احیا شود. در فرآیند اجرای طرح، با دقت نظر، از بروز

هرگونه نارضایتی مردمی جلوگیری شود؛ به ویژه در خصوص ساکنان اراضی وقفی اطراف مجموعه که باید با رویکردی اجتماعی و مدبرانه به موضوع نگریست.

در ادامه این جلسه که با دستور کار بررسی پیشنهادات اعضای هیئت امنا در خصوص راهبردهای احیای ربع رشیدی برگزار شد، چند پیشنهاد، پس از بررسی های کارشناسی و

اعمال اصلاحات لازم، به تصویب اعضا رسید.

در این جلسه وزرای میراث فرهنگی، بهداشت و درمان و علوم، تحقیقات و فناوری، استاندار آذربایجان شرقی و جمعی از اعضای هیات امنای مجتمع ربع رشیدی حضور داشتند.
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